
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Söndag 12 december kl. 10:00, via teamsmöte 

Närvarande: Bo Roos, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Thomas Johansson, Björn Westling, Karin 

Arvidsson, Leif Axelsson och Gullvi Högberg. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

4. Rapport kring höstens verksamhet på de olika klubbarna. 

Korta rapporter kring respektive klubb. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Hjo spelar, Carlsborg svårt få 4 bord.   

-  Thomas Johansson rapporterar om Alingsås. ca 10 bord, men lite sämre än förut 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping 26 par som mest, fin lokal. 

Falköping 4 bord 

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Båda spelar, med lite färre än förut.  

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm 

Ruter tappat 1–2 bord, Kvänum går bra, 20-22par, Levene diskuterar lokal, Stenstorp 4–5 bord, 

Tidaholm 7–8 bord.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde som mest 7 bord, försämring. Tibro inget 

spel, bytt lokal.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Spel tisdag/torsdag, färre par än innan.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. 

Hid/Svenljunga 8–10 bord, Ulricehamn 10–11 bord och dagbridge. Borås blivit sämre, 7–8 bord.  

5. DM lag – kvalificering till semifinal. Semifinalplatser fördelas enligt nedan (förutsatt att 

antalet kvalande lag blir enligt prognos) 

Alingsås – 4 av 8 lag till semifinal 

Borås – 3 av 6 lag till semifinal 

Lidköping – 3 av 6 lag till semifinal 

Stenstorp – 3 av 6 lag till semifinal 

Tibro – 2 av 4 lag till semifinal 

När ett lag avstår sin plats tilldelas platsen det mest framgångsrika utslagna laget oavsett serie. 

6. Tidigare DM-mästare 

Uppföljning av om något skett sedan senast. Saknas fortfarande några namn.   

7. Grästorps BS 

Att klubben som nu saknar medlemmar avvecklas efter DM parfinalen. DM-finalen kommer 

arrangeras av VBF, Levene bistår med bord, bridgemate.  

8. Division IV 

Diskussion om hur vi får till tre serier nästa år. I år 3 platser till 3:an, vi erbjuder första 2 i båda 

serierna. Vi kommer fortsätta diskussionerna under våren.  

9. Rapport från Riksstämman 

Ann Ohlsson rapporterar från årets riksstämma. IT-kostnaderna minskat med 1Mkr, antal 

medlemmar gått ner, 18 500 just ni. Hur landslagen finansieras diskuterades, Martin Löfgren 

omvaldes, oförändrad medlemsavgift.  

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Via teams 6:e februari 2022.  

11. Övriga frågor. Inga övriga frågor 

12. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

________________    ______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


